
 

 

Alakuló Küldöttgyűlés 
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat 

Emlékeztető 

2025. június 5. (17:08 - 20:07) 

Helyszín: KAZY 

 
 
Jelenlévők a Küldöttgyűlés részéről: 
 

1. Gyürky Laura 

2. Horváth Bence Kristóf 

3. Horváth Jázmin 

4. Izápy Anna 

5. Kovács Bence Zoltán 

6. Kun Kitti 

7. Moldvay Anna 

8. Njoku Brendon Bernárd 

9. Orbán Rebeka Nóra 

10. Orosz Lilla 

11. Rostás Renáta Ida 

12. Szabó Éda Zsófia 

13. Tóth Fanni 

 
 
Jelenlévők az Elnökség részéről: 
 

1. Lillik Dóra    Elnök 

2. Könczöl Luca    Elnökhelyettes 

3. Andrónyi Réka   Szombathelyi ügyekért felelős alelnök 
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4. Szigeti Dominika   Szervezetfejlesztésért felelős alelnök 

5. Szántó Lili    Gazdasági Bizottság elnöke 

6. Nagy Anna    Diákjóléti Bizottság elnöke  

7. Wawra Máté    Kommunikációs Bizottság elnöke 

8. Csordás Dorottya   Külügyi Bizottság elnöke 

9. Osztényi Dóra   Tanulmányi Bizottság elnöke 

10. Tóth Huba Benedek   Rendezvényszervező Bizottság elnöke 

11. Czingráber Péter   Perspektíva főszerkesztő 

 

Vendégek: 
1. Árvai Hanna Dorka 

2. Takaró Milán 

3. Domboróczky Balázs 

4. Makrai Csaba 

5. Hertelendi Rebeka 

6. Sárközy Gergő 

7. Jókuthy Claudia 

8. Lillik László 

9. Zeöld Ákos 

10. Gere Edit 

11. Kiss Kata 

12. Ferenczi Alexandra 

13. Csontos Bence 

14. Tóth Dorottya Panna 

15. Fejes Zsófia 

16. Gál Enikő 

17. Molnár Zille Lilla 

18. Tóth Zsófi 

19. Schneider Zita Marianna 

20. Kalenda Cintia 
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21. Kotroczó Evelin 

22. Kubik Eszter 

23. Ladányi Anna 

24. Boros Imola 

 
Jelenlévők az Ellenőrző Bizottság részéről: 
 

1. Karászi Renáta  

2. Szóráth Blanka 

   

    Lillik Dóra 17:08-kor megnyitja az ülést és köszönti a Küldöttgyűlés tagjait. Az Ellenőrző 
Bizottság elvégzi a mandátum ellenőrzést és megállapítja, hogy a Küldöttgyűlés 13 
mandátummal határozatképes. Szóráth Blanka elmondja, hogy a meghívó és a szükséges 
előterjesztések időben kiküldésre kerültek. Lillik Dóra felkéri Szóráth Blankát a jegyzőkönyv 
vezetésére, melyet a Küldöttgyűlés szimpátiaszavazással egyhangúlag elfogad. 

 

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok: 

1. Az Elnökség beszámolója 

2. A 2024-es költségvetési beszámoló ismertetése 

3. A 2025-ös költségvetési terv elfogadása 

4. A 2025-ös Hallgatói Önkormányzati választások eredményeinek 

ismertetése 

5. A megválasztott Elnök programjának bemutatása 

6. Az elnökség kinevezése és programjának bemutatása 

7. Az Ellenőrző Bizottság tagjainak megválasztása 

8. Hallgatói tagok delegálása kari bizottságokba és az EHÖK 

Küldöttgyűlésbe 

9. Búcsúbeszédek 
10. Egyebek 
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A napirendi pontokat a Küldöttgyűlés 13 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag 
elfogadja. 
 
 

1. Az Elnökség beszámolója 
 

Lillik Dóra röviden összefoglalja a beszámolóját. Elmondja, hogy az elmúlt 3 
hónapban továbbra is tartottak heti rendszerességgel Elnökségi üléseket, ahol két 
diákszervezet bemutatkozására is sor került. A Kar vezetősége részéről érkezett megkeresés 
az épületek rendben tartása kapcsán, amely érdekében a Kommunikációs Bizottság számos 
kommunikációs anyagot készített. A többi Gólyatábor főszervezővel együtt többek között a 
szponzorációk, jegyár kalkulációval és beszerzési igényekkel foglalatoskodtak az elmúlt 
időszakban, emellett részt vett megbeszéléseken az EHÖK-kel és az Informatikai Karral is, 
továbbá a végleges stáb kialakítása is megtörtént, ugyanis az elmúlt három napban sor került a 
felkérésekre. Január során egyeztettek a Minőségbiztosítási Bizottság ülésén a mentorálási 
rendszer kialakításáról, mivel a pszichológia alapképzéseken kisebb csoportok létrehozásával 
szeretnének közösségeket kialakítani, amikhez idősebb hallgatókat is hozzárendelnének, 
ezáltal az elsőéves hallgatók beilleszkedését tudnák elősegíteni. Lillik Dóra mindemellett 
összefoglalja tavalyi programtervét, kitérve azokra a pontokra, amit az elmúlt év során 
sikerült megvalósítani. Egyik legfontosabb célja a transzparencia biztosítása volt, amely 
kapcsán tájékoztató eseményt szerveztek a beérkező hallgatók számára, és a sikerre való 
tekintettel érdemes lenne a jövőben is figyelmet fordítani erre. Az weblapon az átláthatóság 
fülön pótolva és frissítve lettek a szükséges hivatalos dokumentumok, határozatok, 
jegyzőkönyvek, továbbá egy anonim visszajelző felület is elérhetővé vált. A legutóbbi 
Küldöttgyűlésről készült rövid beszámolós anyagot közzétették a kommunikációs felületeken, 
hogy a hallgatók láthassák azt, hogy pontosan milyen tevékenységeket végez a Hallgatói 
Önkormányzat. Programjának másik fő pontja a nemzetközi hallgatók integrációja volt, amely 
keretein belül a Külügyi Bizottság és a Mentor Kör által havi rendszerességgel kerültek 
megrendezésre angol események, továbbá elérhetővé vált a Hallgatói Önkormányzat angol 
nyelvű honlapja és Instagram oldala is. Programjában a kommunikációs felületek frissítése is 
fontos szerepet kapott, és a Hallgatói Önkormányzat TikTok oldalán folyamatosan 
megosztanak aktuális tartalmakat, valamint a honlap újrastrukturálása is megtörtént. 
Beszámolóját kiegészíti azzal, hogy június 3-án részt vett egy Intézeti Tanácson, illetve június 
4-én részt vett a Gólyahét és Gólyatábor stábtagok felkérésén. Lillik Dóra arra kéri a 
Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag 
elfogadja. 
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Könczöl Luca köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és röviden összefoglalja a 

beszámolóját. Megosztja, hogy a Sziget Zrt.-vel többször is egyeztetett a nyári szponzorációk 
kapcsán a nyakba akasztható pass tartók biztosítása érdekében. A holnapra felkerültek 
jegyzőkönyvek, beszámolók, és egyéb átláthatóságot segítő dokumentumok, emellett 
tavasszal több csapatépítő eseményre is sor került, amik kötetlenebb kapcsolódást 
biztosítottak a tisztségviselők számára. A ciklus vége felé közeledve fontosnak tartották azt, 
hogy a tisztségek átadása és átvétele gördülékenyen történjen meg, emiatt elkészítették az 
átadás-átvételi dokumentumokat, amik tartalmazzák az adott tisztségek fontos tudnivalóit, 
továbbá megszerkesztette a Küldöttgyűlésre az Elnökségi beszámolót.  Könczöl Luca arra 
kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag 
elfogadja. 

 
Szigeti Dominika is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és röviden 

összefoglalja a beszámolóját. Elmondja, hogy április 11-én részt vett egy EHÖK 
Szervezetfejlesztési megbeszélésen, ahol szó esett az ELTE identitás erősítéséről és az 
utánpótlás képzésről. Április 3. és 6. között részt vett a HÖOK Vezetőképző táborában a 
Rendezvényszervezői szekciókon, és április 30-án a HÖOK Hallgatói Fórumán vett részt. 
Május 16-án az Animátori Kör Fórumán beszélt a jövőbeli tervekről, illetve a 
Rendezvényszervező Bizottság elnökével és az Animátor koordinátorral együtt 
megválaszolták a beérkező kérdéseket. Szigeti Dominika arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, 
hogy fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja. 

 
Nagy Anna is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és röviden összefoglalja a 

beszámolóját. Beszámol arról, hogy sikeresen lezajlott az elő- és utófinanszírozásos időszaka 
a kari pályázatoknak, továbbá a Demonstrátori Tudományos Ösztöndíj pályázatnak, valamint 
a Kari pályázat a Tudományos Diákköri Konferencián elért helyezések elismerésének leadási 
időszaka is sikeresen lezárult, amit a Kari Ösztöndíj Bizottság ülésén jóvá is hagytak. Az 
elmúlt időszakban sor került adománygyűjtésre, illetve a rendszeres szociális támogatások új 
eljárásainak időszaka is sikerrel zárult. Nagy Anna arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy 
fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja. 
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Szántó Lili is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és röviden összefoglalja a 

beszámolóját. Arról számol be, hogy az elmúlt időszakban elsősorban a Gólyatábor 
szervezésével foglalatoskodott, amely során többek között eszköz beszerzéssel és 
szponzorációkkal foglalkozott, továbbá a heti rendszerességű EHÖK és Informatikai Karral 
megtartott Gólyatábor megbeszéléseken is részt vett. Részt vett Gólyatábor főszervezői és 
koordinátori megbeszéléseken, a stábösszerakáson, illetve az Animátori Fórumon, ahol a 
Gólyatáborral kapcsolatos információk megosztására került sor. Szántó Lili arra kéri a 
Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag 
elfogadja. 

 
Wawra Máté is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és röviden összefoglalja azt, 

hogy a Kommunikációs Bizottság elnökeként mit sikerült megvalósítania az elmúlt két év 
során. Elmondja, hogy bevezetésre került a Kommunikációs Bizottság táblázata, létrejött a 
Hallgatói Önkormányzat TikTok csatornája, sor került a weblap arculatának megújítására, a 
külföldi weboldal létrejött, emelték az angol kommunikáció minőségét, és több #mediagroup 
workshop és csapatépítő esemény is sikeresen megvalósult. Wawra Máté röviden 
összefoglalja a beszámolóját. Az elmúlt 3 hónap során nagy hangsúlyt fektettek a TikTok 
videók készítésére, elkészítették az animátori veterán videókat, illetve a Karibuli és 
megüresedő tisztségek meghirdetésére készítettek promóciós anyagokat. Sokat foglalkoztak a 
weblap átláthatóságának fejlesztésével is, ugyanis frissítették a meglévő dokumentumokat, 
illetve új dokumentumokat is feltöltöttek. Ezek mellett Leszkovits Kíra, Kalenda Cintia és 
Schenek Boglárka Kommunikációs Bizottság tagok közreműködésével az egész időszak során 
aktívan működött a szociális média felületek kezelése. Benedek Balázs Médiáért felelős 
referens közreműködésével pedig a Mediagroup munkája, az események fotózása és 
videózása. A Bizottság folytonos posztolással, szerkesztéssel, plakátolással és 
kapcsolattartással dolgozott annak érdekében, hogy a hallgatók minden aktuális információt 
megkapjanak időben. Wawra Máté arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a 
beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja. 
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Csordás Dorottya is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és röviden 

összefoglalja a beszámolóját. Beszámol arról, hogy a tavaszi mentorképzések sikeresen 
lezajlottak, és az őszi félévhez képest megnőtt a jelentkezők száma, továbbá külföldi 
hallgatókkal is gyarapodott a Mentor Kör. A Cultural Connection Day sikeresen megvalósult, 
és az esemény nagy sikert aratott. A Nemzetközi Irodával elkezdték egyeztetni az Orientation 
Week részleteit, és a rendezvény struktúráját újra szeretnék gondolni, illetve a mentorokat is 
jobban be szeretnék vonni a szervezés folyamatába. Az EHKB ülésen sokat foglalkoztak a 
nemzetközi Gólyatábor szervezésével, és májusban sor került a munkacsoport felállítására, 
ezáltal a nyár folyamán várhatóak részletesebb információk. Szeretné kiemelni, hogy a 
Mentor Kör rengeteg rendezvényt sikeresen megvalósított, melyek közül a Kazinczy utcai 
épületben lévő tetőkerti filmnézés nagy sikernek örvendett. Csordás Dorottya arra kéri a 
Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag 
elfogadja. 

 
Tóth Huba Benedek is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és röviden 

összefoglalja a beszámolóját. Megosztja, hogy a tavaszi félév során ismételten rengeteg 
kulturális és sport eseményre került sor. Részt vett EHÖK és kari szintű Gólyatábor 
megbeszéléseken, továbbá sikeresen lezárultak az idei animátori képzések, és a Kör 111 
animátorral gazdagodott. Az Animátori Fórumon többek között megvitatták a közvélemény 
kutatás eredményeit, emellett sor került egy szemeszterzáró Karibulira. Részt vett a 
stábösszerakáson, és beszámolóját azzal szeretné kiegészíteni, hogy június 1. és 3. között sor 
került a felkérésekre. Tóth Huba Benedek arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a 
beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja. 
 

Osztényi Dóra is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és röviden összefoglalja a 
beszámolóját. Arról számol be, hogy részt vett Kari Tanulmányi Bizottsági üléseken, Intézeti 
Tanácsokon, és a félév legnagyobb eseménye a delegált képzés volt. Az tavaszi szemeszter 
során 14 taggal bővült a Delegált Kör, és az eddigi félévekhez képest ez jelentős változásnak 
tekinthető, hiszen korábban tavasszal nem indultak képzések az alacsony jelentkezésszámra 
való tekintettel, és az őszi félévvel együtt 33 delegált képződött le idén. Mindezek mellett a 
honorácior pályázat és a Nemzeti Felsőoktatási Ösztöndíj is meghirdetésre került, továbbá a 
kari tudományos és szakmai pályázatok bírálása is megtörtént. Osztényi Dóra arra kéri a 
Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag 
elfogadja. 
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Andrónyi Réka is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és röviden összefoglalja a 

beszámolóját. Elmondja, hogy a választmányi üléseken az ELTE SEK Tavaszi Egyetemi 
Napok eseményeit beszélték át, és a rendezvényről pozitív visszajelzések érkeztek. Andrónyi 
Réka arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés 
egyhangúlag elfogadja. 
 

Czingráber Péter is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és röviden összefoglalja 
a beszámolóját. Beszámol arról, hogy március 8-án a Szerkesztőséggel ellátogattak a Petőfi 
Irodalmi múzeumba. Részt vett Elnökségi üléseken, Intézeti Tanácsokon és EHÖK 
Kommunikációs Bizottsági üléseken. Április 10-én sikeresen lezajlott egy Verses Est, emellett 
egyeztetett a főszerkesztőhelyettessel a Perspektíva kiadvány megvalósítása kapcsán. 
Publikáció szempontjából az elmúlt időszakban műfaji szempontból diverz írások születtek. 
Május 14-én részt vett egy Kommunikációs Bizottsági ülésen, április 30-án pedig a HÖOK 
Hallgatói Fórumán. Czingráber Péter arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a 
beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja. 

 
 

2. A 2024-es költségvetési beszámoló ismertetése 

 
Lillik Dóra felkéri Szántó Lilit, hogy ismertesse a jelenlévőkkel a 2024-es év 

költségvetési beszámolóját. A jelenlévők előtt egy kivetítőn megjelennek a beszámoló 
részletei, amit Szántó Lili pontról pontra elmagyaráz. Szántó Lili arra kéri a jelenlévőket, 
hogy fogadják el a 2024-es év költségvetési beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag 
elfogadta a 2024-es költségvetési beszámolót. 

 
 

3. A 2025-ös költségvetési költségvetési terv elfogadása 

 
Lillik Dóra felkéri Szántó Lilit, hogy mutassa be a 2025-ös év költségvetési tervét. 

Szántó Lili a jelenlévőknek elmagyarázza a költségvetési tervet, és kitér arra, hogy a 
megváltozott forrásallokáció miatt a Hallgatói Önkormányzat hallgató arányosan, előre fogja 
megkapni a felhasználható összeget. Szántó Lili arra kéri a jelenlévőket, hogy fogadják el a 
2025-ös év költségvetési tervét. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadta a 2025-ös 
költségvetési tervet. 
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4. A 2025-ös Hallgatói Önkormányzati választások eredményeinek 

ismertetése 

 
Lillik Dóra felkéri Szóráth Blankát, hogy ismertesse a Küldöttgyűlés számára a 

2025-ös Hallgatói Önkormányzati választások eredményeit. Szóráth Blanka megosztja, hogy 
egy hallgató jelöltette magát a PPK HÖK elnöki tisztségére, Gál Enikő, aki megválasztásra 
került ebben a választási időszakban a választásra jogosult hallgatók 26,35%-nak 
részvételével.   

 
 

5. A megválasztott Elnökség programjának a bemutatása 

 
Lillik Dóra gratulál Gál Enikőnek, és megkéri, hogy mutassa be programját. Gál Enikő 

köszönti a Küldöttgyűlést. Elmondja, hogy reméli az igényeknek megfelelően tudja majd 
folytatni elődje munkáját, és programját röviden összefoglalja. Fontos számára a 
transzparencia biztosítása a hallgatók számára, így a kommunikációs felületeken további 
hangsúlyt szeretne fektetni a megfelelő tájékoztatásra, továbbá a tisztségviselői fogadóórákat 
is szeretné, ha jobban ki lehetne használni. A hallgatói visszajelzések terén az anonim 
visszajelző felületet szeretné megőrizni. A hallgatói mentorrendszer alapvetően két fő 
funkciót töltene be. Az elsőévesek könnyebben el tudnának igazodni a tanulmányi 
rendszerben az idősebb hallgatók mentorálásának köszönhetően, továbbá a közösségbe való 
beilleszkedést is elősegítené a rendszer, így reméli sikerül megvalósítani az elképzelést. A 
kari vezetőséggel szorosabb és konstruktívabb együttműködést szeretne megvalósítani. Gál 
Enikő arra kéri a jelenlévőket, hogy amennyiben bármi kérdésük van programjával 
kapcsolatban, bátran tegyék fel neki. 

Lillik Dóra sok sikert kíván Gál Enikőnek és csapatának.  
 

 
6. Az elnökség kinevezése és programjának bemutatása 

 
Lillik Dóra  azt kérdezi Gál Enikőtől, hogy kit jelölne az Elnökhelyettes tisztségre. Gál 

Enikő azt válaszolja, hogy Molnár Zille Lillát. Lillik Dóra azt kérdezi Molnár Zille Lillától, 
hogy tud-e összeférhetetlenségről, amire Molnár Zille Lilla nemleges választ ad. Lillik Dóra 
azt kérdezi Molnár Zille Lillától, hogy vállalná-e az Elnökhelyettes tisztség betöltését, amire 
Molnár Zille Lilla azt válaszolja, hogy igen. Lillik Dóra arra kéri Molnár Zille Lillát, hogy 
számoljon be programjáról a Küldöttgyűlés számára. 
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Molnár Zille Lilla röviden összefoglalja programját. Elmondja, hogy az átláthatóság 

biztosítása révén a Küldöttgyűlésről szeretné jobban tájékoztatni a hallgatókat, és az 
Elnökségi beszámolókat, jegyzőkönyveket a kommunikációs felületeken elérhetőbbé tenné a 
hallgatók számára. A fogadóórák elérhetőbbé tétele mellett, az anonim visszajelző felületeket 
is szeretné népszerűsíteni. A Hallgatói Önkormányzaton belüli szervezetfejlesztés keretein 
belül szeretné, ha a Bizottsági tagok és a Bizottságok egymás között jó kapcsolatot ápolnának, 
így rendszeres csapatépítő eseményeket szeretne megvalósítani, hogy az új tisztségviselők 
integrációjára is minél hamarabb sor kerülhessen. Ehhez kapcsolódóan elkészültek az 
átadás-átvételi kisokosok, továbbá szeretne fejtágító és onboarding megbeszéléseket is tartani. 
A szervezeten belüli kommunikáció fejlesztésére is szeretne nagy hangsúlyt fektetni, és a 
tisztségviselők számára szervezett fórumon a Hallgatói Önkormányzat tagjai meg tudnák 
osztani a véleményüket különböző közérdekű kérdésekben.  

 
Lillik Dóra azt kérdezi Gál Enikőtől, hogy kit jelölne a Szervezetfejlesztésért felelős 

alelnöki tisztségbe. Gál Enikő azt válaszolja, hogy Szigeti Dominikát. Lillik Dóra azt kérdezi 
Szigeti Dominikától, hogy tud-e összeférhetetlenségről, amire Szigeti Dominika nemleges 
választ ad. Lillik Dóra azt kérdezi Szigeti Dominikától, hogy vállalná-e a 
Szervezetfejlesztésért felelős alelnöki tisztség betöltését, amire Szigeti Dominika azt 
válaszolja, hogy igen. Lillik Dóra arra kéri Szigeti Dominikát, hogy számoljon be 
programjáról a Küldöttgyűlés számára. 

Szigeti Dominika röviden összefoglalja programját. Megosztja, hogy programjának 
négy fő pontja van: hallgatói integráció, közösségi területek fejlesztése, szervezetfejlesztése, 
hallgatói bevonódás. Fontosnak tartja, hogy minden hallgató be tudjon illeszkedni, így a 
meglévő öntevékeny körök fejlesztésében, továbbá az új mentorálási rendszer kialakításában 
is szeretne részt venni. A Kazinczy, Izabella és Bogdánfy utcai épületek közösségi tereit 
illetően szeretné ha a hallgatókat azokat jobban ki tudnák használni. 

 
Lillik Dóra azt kérdezi Gál Enikőtől, hogy kit jelölne a Szombathelyi ügyekért felelős 

alelnöki tisztségbe. Gál Enikő azt válaszolja, hogy Tóth Zsófit. Lillik Dóra azt kérdezi Tóth 
Zsófitól, hogy tud-e összeférhetetlenségről, amire Tóth Zsófi nemleges választ ad. Lillik Dóra 
azt kérdezi Tóth Zsófitól, hogy vállalná-e a Szombathelyi ügyekért felelős alelnöki tisztség 
betöltését, amire Tóth Zsófi azt válaszolja, hogy igen. Lillik Dóra arra kéri Tóth Zsófit, hogy 
számoljon be programjáról a Küldöttgyűlés számára. 

Tóth Zsófi azt osztja meg, hogy a meglévő programokat még inkább rendszeresebbé 
kívánná tenné, továbbá a többi szak számára is szeretné színesebbé tenni a programokat. A 
közeljövőben szeretne létrehozni egy Instagram oldalt a szombathelyi kampusz számára, és a 
távolabbi célt egy TikTok oldal létrehozása jelentené. 
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Lillik Dóra azt kérdezi Gál Enikőtől, hogy kit jelölne a Diákjóléti Bizottság elnöki 

tisztségbe. Gál Enikő azt válaszolja, hogy Schneider Zita Mariannát. Lillik Dóra azt kérdezi 
Schneider Zita Mariannától, hogy tud-e összeférhetetlenségről, amire Schneider Zita 
Marianna nemleges választ ad. Lillik Dóra azt kérdezi Schneider Zita Mariannától, hogy 
vállalná-e a Diákjóléti Bizottság elnöki tisztség betöltését, amire Schneider Zita Marianna azt 
válaszolja, hogy igen. Lillik Dóra arra kéri Schneider Zita Mariannát, hogy számoljon be 
programjáról a Küldöttgyűlés számára. 

Schneider Zita Marianna beszámol arról, hogy a szociális alapú támogatások 
pályázatait közérthetőbbé és elérhetőbbé szeretné tenni a hallgatók számára, így a “hogyan 
adjuk le a szoctámot” kisokost szeretné kibővíteni rövid videós tartalmakkal, amik hasznos 
tanácsokat tartalmaznának. A bírálói csapat felkészítésére is nagy hangsúlyt szeretne fektetni, 
hogy a munka gördülékenyen valósulhasson meg. A kari pályázatok terén szeretné 
egyszerűsíteni a pályázási folyamatot, és az esélyegyenlőség terén szeretné, ha a speciális 
igényű hallgatók számára is tudnák biztosítani a lehető legjobb kürülményeket. A Mindenki 
Segít Napok eseményen több önkénteskedési forma kipróbálásának lehetőségét is szeretné 
biztosítani. Szeretné megőrizni az eddigi karácsonyi cipősdoboz, ruha és tanszergyűjtő 
adománygyűjtéseket, valamint az Önkéntes Körrel is szorosabb együttműködést szeretne 
megvalósítani az elkövetkezendő időszakban. 

 
Lillik Dóra azt kérdezi Gál Enikőtől, hogy kit jelölne a Gazdasági Bizottság elnöki 

tisztségbe. Gál Enikő azt válaszolja, hogy Szántó Lilit. Lillik Dóra azt kérdezi Szántó Lilitől, 
hogy tud-e összeférhetetlenségről, amire Szántó Lili nemleges választ ad. Lillik Dóra azt 
kérdezi Szántó Lilitől, hogy vállalná-e a Gazdasági Bizottság Elnöke tisztség betöltését, amire 
Szántó Lili azt válaszolja, hogy igen. Lillik Dóra arra kéri Szántó Lilit, hogy számoljon be 
programjáról a Küldöttgyűlés számára. 

Szántó Lili arról számol be, hogy elsődleges feladatának a transzparencia biztosítását 
tekinti, ugyanis  fontosnak tekinti azt, hogy a hallgatók is lássák a költségek eloszlását. A 
lehető leghatékonyabb és legprecízebb gazdasági keret elosztást szeretné biztosítani a 
színvonalas események megvalósítása érdekében. Az összes kampuszon szeretné folytatni a 
szükséges eszközbeszerzéseket a közösségi terek fejlesztése érdekében. A szakmai fejlődés 
érdekében szeretne tisztségviselőket delegálni a HÖOK Vezetőképző táborába. A promoterek 
körét szeretné szélesíteni. 

 
Lillik Dóra azt kérdezi Gál Enikőtől, hogy kit jelölne a Kommunikációs Bizottság 

elnöki tisztségbe. Gál Enikő azt válaszolja, hogy Kalenda Cintiát. Lillik Dóra azt kérdezi 
Kalenda Cintiától, hogy tud-e összeférhetetlenségről, amire Kalenda Cintia nemleges választ 
ad. Lillik Dóra azt kérdezi Kalenda Cintiától, hogy vállalná-e a Kommunikációs Bizottság 
elnöki tisztség betöltését, amire Kalenda Cintia azt válaszolja, hogy igen. Lillik Dóra arra kéri 
Kalenda Cintiát, hogy számoljon be programjáról a Küldöttgyűlés számára. 
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Kalenda Cintia röviden összefoglalja programját. Elmondja, hogy a kommunikációs 

felületeken történő, a hallgatók gyors és teljes körű tájékoztatásának biztosítása érdekében   
szoros együttműködést szeretne megvalósítani a Bizottságokkal. A weblapon megjelenő 
tartalmakat a többi kommunikációs felületen is szeretné megosztani, a PPK HÖK TikTok 
csatorna és a #mediagroup színvonalas munkáját pedig szeretné fenntartani. Az új 
#mediagroup tagok számára erősebb felkészítést és nagyobb támogatást kíván biztosítani. A 
Perspektíva főszerkesztővel szoros együttműködésre törekszik, és a legnagyobb cél a 
Perspektíva weblapjának létrehozása lenne. 

 
Lillik Dóra azt kérdezi Gál Enikőtől, hogy kit jelölne a Külügyi Bizottság elnöki 

tisztségébe. Gál Enikő azt válaszolja, hogy Kotroczó Evelint. Lillik Dóra azt kérdezi Kotroczó 
Evelintől, hogy tud-e összeférhetetlenségről, amire Kotroczó Evelin nemleges választ ad. 
Lillik Dóra azt kérdezi Kotroczó Evelintől, hogy vállalná-e a Külügyi Bizottság elnöki 
tisztségének betöltését, amire Kotroczó Evelin azt válaszolja, hogy igen. Lillik Dóra arra kéri 
Kotroczó Evelint, hogy számoljon be programjáról a Küldöttgyűlés számára. 

Kotroczó Evelin röviden összefoglalja programját. Azt osztja meg, hogy stabil alapot 
tudhat maga mögött, amiért nagyon hálás. Elsősorban a külföldi lehetőségeket szeretné 
népszerűsíteni, mint például az Erasmus+ féléves mobilitás és egyéb külföldi önkéntes , 
amiket egyaránt a magyar és nemzetközi hallgatókra is szeretne kiterjeszteni. A nemzetközi 
hírlevelek segítségével szeretné biztosítani ezen lehetőségek népszerűsítését, illetve az angol 
nyelvű kommunikációs felületeken. Másodrészt a külföldi  hallgatók integrációjának keretein 
belül a magyar és nemzetközi hallgatók közötti kapcsolat erősítésére szeretne nagyobb 
hangsúlyt fektetni, amire a Mentor Kört kiváló lehetőségnek tekinti. A két fő cél eléréshez 
fontosnak tartja, hogy a Nemzetközi Irodával szorosabban együttműködjenek, továbbá a többi 
Bizottsággal, mint például a Kommunikációs- és a Rendezvényszervező Bizottság. 

 
Lillik Dóra azt kérdezi Gál Enikőtől, hogy kit jelölne a Rendezvényszervező Bizottság 

elnöki tisztségébe. Gál Enikő azt válaszolja, hogy Tóth Huba Benedeket. Lillik Dóra azt 
kérdezi Tóth Huba Benedektől, hogy tud-e összeférhetetlenségről, amire Tóth Huba Benedek 
nemleges választ ad. Lillik Dóra azt kérdezi Tóth Huba Benedektől, hogy vállalná-e a 
Rendezvényszervező Bizottság elnöki tisztségének betöltését, amire Tóth Huba Benedek azt 
válaszolja, hogy igen. Lillik Dóra arra kéri Tóth Huba Benedeket, hogy számoljon be 
programjáról a Küldöttgyűlés számára. 
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Tóth Huba Benedek röviden összefoglalja beszámolóját. Arról számol be, hogy 

továbbra is szeretnék azt, ha minden hallgató meg tudná találni a számára tökéletes eseményt, 
így az eddigi események megvalósítása mellett szeretné kikérni a hallgatók véleményét, hogy 
milyen rendezvények vonzzák őket, ezáltal egy jóval személyreszabottabb rendezvény 
struktúrát szeretne megvalósítani. A Kommunikációs Bizottsággal szorosabb együttműködést 
kíván megvalósítani, hogy a kommunikációs felületeken és a PPK Events oldalon jól időzített, 
több emberhez eljutó értesítéssel tudják tájékoztatni a hallgatókat az aktuális eseményekről. A 
Külügyi Bizottsággal és a Mentor Körrel együttműködve szeretné elősegíteni a  nemzetközi 
hallgatók integrációját azáltal, hogy a meglévő programok elérhetőbbek legyenek, illetve 
újabb eseményeket is szeretne létrehozni. Az Egyetemen működő többi Karral is szeretne 
együttműködést megvalósítani az ELTE identitás és a költséghatékonyság biztosítása 
érdekében. A kulturális és sport élet terén további fejlesztéseket kíván elérni, mint például a 
helyszín és a kedvezmények biztosítása. Az Animátori Kör működésébe szeretné beépíteni a 
visszajelzéseket Szigeti Dominikával és a jövőbeli Animátor koordinátorral együttműködve.  

 
Lillik Dóra azt kérdezi Gál Enikőtől, hogy kit jelölne a Tanulmányi Bizottság elnöki 

tisztségébe. Gál Enikő azt válaszolja, hogy Kubik Esztert. Lillik Dóra azt kérdezi Kubik 
Esztertől, hogy tud-e összeférhetetlenségről, amire Kubik Eszter nemleges választ ad. Lillik 
Dóra azt kérdezi Kubik Esztertől, hogy vállalná-e a Tanulmányi Bizottság elnöki tisztségének 
betöltését, amire Kubik Eszter azt válaszolja, hogy igen. Lillik Dóra arra kéri Kubik Esztert, 
hogy számoljon be programjáról a Küldöttgyűlés számára. 

Kubik Eszter röviden összefoglalja programját. Elmondja, hogy az általános 
tapasztalat az, hogy nemcsak az elsőéves hallgatóknak gyűlik meg a bajuk a tanulmányi 
ügyintézéssel, így ezt figyelembe véve célja a beiratkozástól egészen a szakdolgozat leadásáig 
történő segítségnyújtás biztosítása. Ennek érdekében szeretné az információáramlást 
fejleszteni, hogy a hallgatók merjenek kérdésekkel fordulni a Tanulmányi Bizottsághoz. Hálás 
azért, hogy stabil alapokat vehet át, és szeretné folytatni elődjei munkáját. Célja, hogy a 
delegált képzések mindkét félévben megvalósuljanak, ezáltal minél több delegált 
képződhessen le, emellett a tanulmányi pályázatokra szintén figyelmet kíván fordítani. 

 
Lillik Dóra azt kérdezi Gál Enikőtől, hogy kit jelölne a Perspektíva főszerkesztő 

tisztségbe. Gál Enikő azt válaszolja, hogy Ladányi Annát. Lillik Dóra azt kérdezi Ladányi 
Annától, hogy tud-e összeférhetetlenségről, amire Ladányi Anna nemleges választ ad. Lillik 
Dóra azt kérdezi Ladányi Annától, hogy vállalná-e a Perspektíva főszerkesztő pozíció 
betöltését, amire Ladányi Anna azt válaszolja, hogy igen. Lillik Dóra arra kéri Ladányi Annát, 
hogy számoljon be programjáról a Küldöttgyűlés számára. 
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Ladányi Anna röviden összefoglalja programját. Elmondja, hogy már két éve a 

Perspektíva szerkesztőségi tagja, és már nagyon várja a közös munkát a 
főszerkesztőhelyettessel és a Szerkesztőséggel. Véleménye szerint jelenleg is magas 
színvonalon működik a lap, így a továbbiakban szeretnének ennek megfelelni. A 
közösségépítés, Verses Est és a havi rendszerességgel megrendezésre kerülő szerkesztőségi 
ülések mellett szeretne biztosítani szakmai és kulturális programokat, alkotói elvonulást. A 
Hallgatói Önkormányzattal szeretné megőrizni a szoros együttműködést, hogy a kari 
programokról is készüljenek beszámolók, és a MU Színházzal és a Petőfi Irodalmi 
múzeummal további kapcsolatépítést kíván megvalósítani. 

 
Lillik Dóra sok sikert kíván Gál Enikő csapatának. Biztosítja a jelenlévőket a 

támogatásáról, és elmondja, hogy bármikor forduljanak az előző csapathoz, de biztos benne, 
hogy kompetensen tudják folytatni a munkát. Kívánja, hogy a munka mellett élvezzék ki az 
elkövetkezendő időszakot. 

 
 

7. Az Ellenőrző Bizottság tagjainak megválasztása 

 
Lillik Dóra felkéri Csontos Bencét, Ferenczi Alexandrát és Kiss Katát a 

szavazatszámláló bizottságba. Elfogadják a felkérést, és a Küldöttgyűlés szimpátiaszavazással 
egyhangúlag támogatja őket. Az Ellenőrző Bizottság kiosztja a Küldöttgyűlés jelenlévő 
tagjainak a szavazólapokat. Miután minden tag leszavazott, a szavazatszámláló bizottság 
összegyűjti a szavazólapokat és elhagyják a termet. Miután megszámolták a szavazatokat 
visszatérnek a terembe és Szóráth Blanka közli a jelenlévőkkel a szavazás eredményét, 
miszerint:  

 
A Küldöttgyűlés 11 igen, 0 nem és 2 tartózkodó szavazattal támogatta Boros Imola 

megválasztását az Ellenőrző Bizottságba tagként. 
A Küldöttgyűlés 11 igen, 0 nem és 2 tartózkodó szavazattal támogatta Karászi Renáta 

megválasztását az Ellenőrző Bizottságba tagként. 
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8. Hallgatói tagok delegálása kari bizottságokba és az EHÖK 

Küldöttgyűlésbe 

Gál Enikő ismerteti a Küldöttgyűlés számára a delegálásokat. Gál Enikő felkéri az 
Ellenőrző Bizottság tagjait, hogy osszák ki a kari bizottságokba és az EHÖK Küldöttgyűlésbe 
való delegálásokról szóló szavazólapokat a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjainak. Miután minden 
tag leszavazott, a szavazatszámláló bizottság összegyűjti a szavazólapokat és elhagyják  a 
termet. Miután megszámolták a szavazatokat visszatérnek a terembe és Szóráth Blanka közli a 
jelenlévőkkel a szavazás eredményét, miszerint:  

 
 Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 1 tartózkodó szavazattal támogatta Molnár Zille Lilla 

megválasztását a Kari Tanács Hallgatói Frakciójába tagként. 
 Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 1 tartózkodó szavazattal támogatta Szigeti Dominika 

megválasztását a Kari Tanács Hallgatói Frakciójába tagként. 
 Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 1 tartózkodó szavazattal támogatta Kalenda Cintia 

megválasztását a Kari Tanács Hallgatói Frakciójába tagként. 
 Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 1 tartózkodó szavazattal támogatta Kubik Eszter 

megválasztását a Kari Tanács Hallgatói Frakciójába tagként. 
 Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 1 tartózkodó szavazattal támogatta Schneider Zita 

Marianna megválasztását a Kari Tanács Hallgatói Frakciójába tagként. 
 Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 1 tartózkodó szavazattal támogatta Szóráth Blanka 

megválasztását a Kari Tanács Hallgatói Frakciójába tagként. 
 Küldöttgyűlés 11 igen, 0 nem és 2 tartózkodó szavazattal támogatta Karászi Renáta 

megválasztását a Kari Tanács Hallgatói Frakciójába tagként. 
 Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 1 tartózkodó szavazattal támogatta Ghyczy Ákos 

megválasztását a Kari Tanács Hallgatói Frakciójába tagként. 
 Küldöttgyűlés 10 igen, 0 nem és 3 tartózkodó szavazattal támogatta Mihavecz Petra 

megválasztását a Kari Tanács Hallgatói Frakciójába póttagként. 
Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 1 tartózkodó szavazattal támogatta Pikó Rezeda 

megválasztását a Kari Tanács Hallgatói Frakciójába póttagként. 
Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 1 tartózkodó szavazattal támogatta Leszkovits Kíra 

megválasztását a Kari Tanács Hallgatói Frakciójába póttagként. 
Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 1 tartózkodó szavazattal támogatta Kotroczó Evelin 

megválasztását a Kari Tanács Hallgatói Frakciójába póttagként. 
Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 1 tartózkodó szavazattal támogatta Dobó Péter Imre 

megválasztását a Kari Tanács Hallgatói Frakciójába póttagként. 
A Küldöttgyűlés 11 igen, 0 nem és 2 tartózkodó szavazattal támogatta Mihavecz Petra 

delegálását a Tanulmányi Bizottságba tagként. 
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A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 1 tartózkodó szavazattal támogatta Czingráber 

Péter delegálását a Tanulmányi Bizottságba tagként. 
A Küldöttgyűlés 11 igen, 0 nem és 2 tartózkodó szavazattal támogatta Maráczi Bori 

Laura delegálását a Tanulmányi Bizottságba póttagként. 
A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 1 tartózkodó szavazattal támogatta Szóráth Blanka 

delegálását a Tanulmányi Bizottságba póttagként. 
A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 1 tartózkodó szavazattal támogatta Molnár Zille 

Lilla delegálását a Tanulmányi Bizottságba póttagként. 
A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 1 tartózkodó szavazattal támogatta Schneider Zita 

Marianna delegálását a Kari Ösztöndíj Bizottságba elnökként. 
A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 1 tartózkodó szavazattal támogatta Kiss Kata 

delegálását a Kari Ösztöndíj Bizottságba tagként. 
A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 1 tartózkodó szavazattal támogatta Szigeti 

Dominika delegálását a Minőségbiztosítási Bizottságba tagként. 
A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 1 tartózkodó szavazattal támogatta Kubik Eszter 

delegálását a Minőségbiztosítási Bizottságba póttagként. 
A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 1 tartózkodó szavazattal támogatta Schneider Zita 

Marianna delegálását a Hallgatói Fegyelmi és Etikai Bizottságba tagként. 
A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 1 tartózkodó szavazattal támogatta Molnár Zille 

Lilla delegálását a Hallgatói Fegyelmi és Etikai Bizottságba póttagként. 
A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 1 tartózkodó szavazattal támogatta Szigeti 

Dominika delegálását a Rekrutációs Bizottságba tagként. 
A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 1 tartózkodó szavazattal támogatta Molnár Zille 

Lilla delegálását a Rekrutációs Bizottságba póttagként. 
A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 1 tartózkodó szavazattal támogatta Kubik Eszter 

delegálását a Kreditátviteli Bizottságba tagként. 
A Küldöttgyűlés 11 igen, 0 nem és 2 tartózkodó szavazattal támogatta Mihavecz Petra 

delegálását a Kreditátviteli Bizottságba póttagként. 
A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 1 tartózkodó szavazattal támogatta Czingráber 

Péter delegálását a Kari Kutatásetikai Bizottságba tagként. 
A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 1 tartózkodó szavazattal támogatta Szigeti 

Dominika delegálását az EHÖK Küldöttgyűlésbe tagként. 
A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 1 tartózkodó szavazattal támogatta Molnár Zille 

Lilla delegálását az EHÖK Küldöttgyűlésbe tagként. 
A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 1 tartózkodó szavazattal támogatta Szántó Lili 

delegálását az EHÖK Küldöttgyűlésbe tagként. 
A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 1 tartózkodó szavazattal támogatta Kalenda Cintia 

delegálását az EHÖK Küldöttgyűlésbe póttagként. 
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A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 1 tartózkodó szavazattal támogatta Kubik Eszter 

delegálását az EHÖK Küldöttgyűlésbe póttagként. 
 
Lillik Dóra megköszöni a Szavazatszámláló Bizottság munkáját. Gratulál a 

delegálásokhoz, továbbá sok sikert és jó munkát kíván a tagoknak és póttagoknak. 
 

9. Búcsúbeszédek 

Lillik Dóra arra kéri az Elnökség leköszönő tagjait, hogy mondják el 
búcsúbeszédeiket. 
 

 
10. Egyebek 

 
Lillik Dóra azt kérdezi a jelenlévőktől, hogy bárkinek van-e mondanivalója az 

“Egyebek” napirendi pontra vonatkozóan.  
Domboróczky Balázs megosztja, hogy szerinte a Pedagógiai és Pszichológiai Kar 

Hallgatói Önkormányzata egy értékes és tiszteletre méltó közösség, és azt gondolja az elmúlt 
időszakban rengeteget tanulhatott a szervezettől. Véleménye szerint a szervezet legnagyobb 
ereje a közösségében van, és hálás ezért, hogy a PPK HÖK ezt képviseli, és értékeli azt, hogy 
a tisztségviselői merik vállalni véleményüket, és őszintén megosztják értékes gondolataikat. 
Látta és visszajelzésként is tapasztalta azt, hogy az elmúlt évben a tisztségviselők nagyban 
hozzájárultak az EHÖK munkájához értékes gondolataikkal, szaktudásukkal, és kívánja, hogy 
ezt a továbbiakban is őrizzék meg. Gratulál az elmúlt évhez, a megválasztott csapatnak, és sok 
sikert kíván Gál Enikő csapatának a további munkához. Elmondja, hogy bármikor bátran 
forduljanak az EHÖK felé, és szeretné megköszönni az EHÖK nevében is a PPK HÖK 
munkáját.  

Fejes Zsófia gratulál az újonnan megválasztott Elnökségnek, és sok sikert kíván nekik 
abban, hogy elérjék kitűzött céljaikat. Megosztja, hogy látja, hogy az elmúlt pár évben sokat 
fejlődött a Hallgatói Önkormányzat, ami idén sem történt másként.  

Lillik Dóra megköszöni az előző Elnökség, és a leköszönő személyek éves munkáját, 
illetve köszönti az új Elnökség tagjait. 
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Nem érkezett több bejelentés, így Lillik Dóra az ülést 20:07 perckor lezárja. 
   
 
 
  
Budapest, 2025. június 5. 
 
 
 
 
    Lillik Dóra Szóráth Blanka 
        elnök elnök 
ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság 
 ELTE PPK HÖK 
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